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Koosoleku juhataja: Priit Kaup
Protokollija: Lea Saareoks 
Võtsid osa liikmed: Priit Kaup, Lea Saareoks, Hillar Saar. Mare Mihkelson, Aino Laansoo, Ene 
Juurik, Harry Erm, Jaak Värnik 
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PÄEBAKORD:
1. 2019.aasta linna eelarve
2. Linnavalitsuse arengukava
3. Muud jooksvad küsimused 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
2019. aasta linna eelarve
KUULATI: 
Marika Aaso tutvustas 2019. aasta linna eelarvet koos sisseviidud parandusettepanekutega. Saime 
ülevaate Paalalinna kooli remondi eelarvest. Jaanuaris läheb eelarve teisele lugemisele.

OTSUSTATI: 
Kiidame heaks eelarve järgmisele lugemisele.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2
Linnavalitsuse arengukava
KUULATI: 
Helmut Hallemaa tutvustas linnavalitsuse arengukava strateegiat,  mis võetakse vastu 15.jaanuaril 
2019. Volikogu moodustas koos nende juhtidega vastavate valdkondade ajutised komisjonid.

OTSUSTATI: 
Arengukava kiita heaks.

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3
Muud jooksvad küsimused
KUULATI:
Kas  oleks  võimalik  lahendada  küsimus  killustiku  andmise  osas  eramajapidamistele,  kus  elavad 
vanemaealised  inimesed.  Kust  seda  jagada.  Võib-olla  panna  Keskkonnateenuste  õuele  ja  sealt 
jagada. Kuidas selgitada välja seda vajavad inimesed. 



Jõulude  ajal  käib  Metsakalmistul  palju  inimesi  oma  lähedaste  haudadel,  kuid  sealsed  rajad  on 
vastavalt ilmaoludele sageli väga libedad. 
Vaene linnaosa Peetrimõisa sooviks oma linnaossa maasikat. Elanikud on nõus koguma raha selleks. 
Kuidas  edenevad  asjaolud  seoses  Vabadussamba  taastamisega.  Millal  ja  kus  tuuakse  sisse 
ajalooaspekt.
Viljandi järv on muutunud mädajärveks. Võiks arutada veelahkme puhastamist, mille pikkuseks on 
umbes 5 kilomeetrit. 
Kas  on  mõeldud  uue  purskkaevu  rajamisele.  Kuidas  on  plaanis  korrastada  promenaad,  et  seal 
purskaks ka vesi.

OTSUSTATI: 
Kuna  meil  puuduvad  linnaosa  vanemad,  siis  igal  ajal  võivad  linnakodanikud  teha  ettepanekuid 
linnavalitsusele. Suunata meie poolt üles kerkinud probleemid vastamiseks linnavalitsuse vastavate 
ametkondade spetsialistidele. 
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